
15 december 2023 

 
Aan het college van B&W            

Betreft: schriftelijke vragen mbt ‘Onveilig wegdek Vincent Hamanstraat’ 
 
 
 
Geacht college van B&W, 
 
 
Conform artikel 39 van het Reglement van Orde, heeft de fractie van Leefbaar Gouda de 
volgende vragen:  
 
Bewoners woonachtig aan de Vincent Hamanstraat maken zich ernstige zorgen over de 
forse verzakking van het wegdek. Door deze verzakking is er een zeer onveilige 
verkeerssituatie ontstaan op grond waarvan de veiligheid van bewoners, fietsers en overige 
verkeersgebruikers in het geding is. (zie foto) (de fractie is in het bezit van meerdere foto’s) 
Na diverse meldingen heeft er een gesprek plaatsgevonden met een aantal bewoners op 18 
april 2023. Toezeggingen van de kant van de gemeente om voor een oplossing te zorgen 
zijn niet nagekomen. Na opnieuw diverse contacten werd op 7 juli 2023 met een schrijven 
door de gemeente aangegeven dat ‘de risico’s van de werkzaamheden bij de bewoners te 
willen leggen’. 
De laatste weken is de situatie rond de verzakkingen alleen maar toegenomen. Inmiddels is 
de situatie dusdanig verslechterd dat stenen wegzakken en terecht komen op leidingen w.o. 
gasleidingen c.a. 
Deze ontwikkeling is voor enkele bewoners aanleiding geweest om opnieuw contact op te 
nemen met de gemeente om aan deze onveilige situatie iets te doen. Wederom konden 
geen oplossingen worden aangedragen. Inwoners hebben, aangezien er van de kant van de 
gemeente geen oplossing werd aangedragen, uiteindelijk contact opgenomen met de 
veiligheidsregio, de politie en de brandweer. Al deze instellingen verwezen naar de 
gemeente die echter niet meer reageert op meldingen. De enige reactie van de gemeente 
was ‘wij zijn erover in overleg. 
Deze gang van zaken is voor de fractie van Leefbaar Gouda aanleiding geweest om uw 
College de navolgende vragen voor te leggen; 
 
Vragen: 
 

1. Is uw College op de hoogte van bovengenoemde ontwikkeling? 
2. Is het juist dat gesprekken hebben plaatsgevonden en dat het college op de hoogte is van de 

onveilige situatie in m.n. de Vincent Hamanstraat voor wat betreft de verkeerssituatie? 
3. Erkent uw College dat de huidige situatie in genoemde straat leidt tot verkeersonveiligheid? 
4. Erkent uw College dat deze situatie kan leiden tot schade aan de infrastructuur waaronder 

kabels en leidingen en in het bijzonder de gasleiding? 
5. Erkent uw College dat de huidige situatie kan leiden tot schade aan deze infrastructuur? 
6. Wat is de reden dat vanuit de gemeentelijke organisatie deze bewoners ‘aan de lijn worden 

gehouden’ en dat niet wordt opgetreden? 
7. Wat bedoelt het College met de zinsnede in het schrijven van 7 juli j.l. waarin wordt 

aangegeven ‘dat de risico’s van de werkzaamheden bij de bewoners worden neergelegd 
voor zowel eigendommen van de gemeente als verzakkingen in het algemeen’? 

8. Binnen welke termijn verwacht uw College maatregelen te nemen om deze onveilige situatie 
op te heffen? 



9. De fractie van Leefbaar Gouda hecht veel waarde aan de leefbaarheid van de  
inwoners aan de Vincent Hamanstraat en ziet een oplossing op korte termijn tegemoet. 
En graag eerder dan de antwoorden op onze art.39-vragen. 
Kan daarom uw College - in afwachting van de beantwoording van deze artikel 39 vragen - 
nu al maatregelen nemen om de onveilige situatie op te lossen in afwachting van een geheel 
omvattend herstel van deze straat? 
 
Met vriendelijke groet, 
Jan de Koning MCM 
Fractievoorzitter Leefbaar Gouda 
 
 

 


